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Geacht College van Burgemeester en Wethouders, 

Met genoegen zend ik u, mede namens de dorpsraad Zenderen en Stich :iflg**W** 
Gemeenschapsbelangen Hertme het voortgangsverslag van de uitvoering van dorpsplanplus""" 
in beide kernen. Een overzicht van de uitvoering is de bijlage toegevoegd. 

Ommen, Margreet Hogenkamp (dorpsplanplusbegeleider) 

Alc teen 
it project dorpsplanplus in Zenderen en Hertme gaat het laatste volledige jaar in. Met dit 

schrijven wordt het bestuur van de gemeente Borne geïnformeerd over de voortgang van de 
uitvoering. De samenwerking tussen de gemeente Borne en de projectbegeleider 
Dorpsplanplus verloopt open en prettig. Voor de meeste projecten is de beschikbaarheid van 
financiële middelen de belangrijkste randvoorwaarde. Het is merkbaar dat - door 
bezuinigingen - er kritischer gekeken wordt naar uitgaven en dus de financiering van 
projecten. Projecten die in 2009 eenvoudig haalbaar bleken, moeten door de gemeente 
soms verder i i de tijd worden gezet wat betreft uitvoering. Het is prettig te merken dat 
ambtenaren proberen creatief mee te denken over het inzetten van bestaand beleid, inclusief 
bestaande financiële middelen. Bijvoorbeeld door een bestaande planning voor onderhoud 
(bijvoorb I onderhouden grasklinke s) zo te herschikken dat bepaalde wegen voorrang 
krijgen of onderhoud eerder uitgevoerd wordt. 
Vanuit de gemeente Borne wordt geprobeerd de verwachtingen vanuit Zenderen en Hertme 
realistisch te houden door helder te zijn over de gevolgen van bezuinigingen. De 
boodschap is niet altijd prettig voor de dorpen om te horen. In 2011 is extra aandacht 
besteed aan een goed ; communicatie tussen de gemeente (ai nbtelijk en bestuurl c) en de 
>eide do pen. Dit heeft geresulteerd in heldere verwachtingen en een positiever beeld over 

elkaar. Dit de samenwerking en de sfeer waarin dit gebeurt ten goede gekomen. 
In het afgelopen jaar zijn werkgroepen en ambtenaren vanuit verschillende agendapunten bij 
elkaar geweest. Deze rechtstreekse manier van overleg werkt goed, communicatie en het 
nakomen van afspraken en tijdige acties blijven aandachtspunten. Aandacht is nodig voor 

en goede verbinding tussen beleid rond maatschappelijke thema's (zoals jeugd, welzijn, 
wmo, voorzieninge i) en de uitvoeringsplannen op de agenda (o.a. Sindroi Theaterhoes). 
Goede afstemming met beleid en betrokkenheid vanuit ambtenaren maakt projecten 
kansrijker en meertoekomstbestendig. 
Voor beide don plannen geldt dat de begeleiding vanuit het Consortium Dorpsplanplus in 
2013 afloopt. Met beide dorpen is afgesproken dat we in het najaar bespreken hoe de 

)egeleiding het laatste jaar wordt ingezet en op welke manier de dorpsagenda's 
geactualiseerd kunnen worden of uitvoering van plannen ook in de toekomst geborgd kan 
blijven. In het najaar zullen we het college van B & W hierover informeren. Ook kan het 
/ervolg van de dorpsagenda's onderwerp van gesprek zijn bij het jaarlijkse overleg tussen de 
dorpsraden en B & W. 


